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Protokół Nr XXVIII/21   

z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 26 marca 2021 r. 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym.  

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 13:05 otworzył XXVIII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.) dzisiejsze obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Oznajmił, że w związku z powyższym ma miejsce przetwarzanie danych osobowych osób 

uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich wizerunku, barwy głosu i innych danych 

ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek informacyjny wobec tych osób spełniany jest 

poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku informacyjnego na drzwiach wejściowych do 

sali, w której odbywają się obrady sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się 

również w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka, Kierownik Referatu Gospodarki i Planowania Przestrzennego Magdalena 

Gdaniec oraz radca prawny Katarzyna Paczyńska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności: ustnie oraz w systemie eSesja. Następnie 

poinformował, że w sesji uczestniczy jedenastu radnych. Powiedział, że Rada jest władna 

podejmować uchwały.  

Osoby nieobecne: Agnieszka Bury, Wiesława Sikorska, Adam Tadych.  

Radny Ryszard Biniak dołączył w trakcie sesji. 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-4 do protokołu.   
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Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad. Zgłosił wniosek  

o wycofanie z porządku obrad punktu trzydziestego ósmego dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis. 

Poinformował, że uchwała ta musi trafić jeszcze do dalszych prac. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos.  

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poddał pod głosowanie zgłoszony 

wniosek. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, wycofała z porządku 

obrad punkt trzydziesty ósmy dotyczący podjęcia uchwały w sprawie zwolnienia od 

podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis. 

 

Nie zgłoszono innych propozycji co do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz z wprowadzoną zmianą.       

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad 

wraz z wprowadzoną zmianą (dwóch radnych nie głosowało): 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
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6. Sprawozdanie z realizacji Programu Poprawy Bezpieczeństwa „Bezpieczna Gmina 

Łobżenica” za rok 2020. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 

2020 rok.  

8. Sprawozdanie z realizacji działalności sportowej na terenie Gminy Łobżenica w 2020 

roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Chlebno. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dębno. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dziegciarnia.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dźwierszno Małe. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dźwierszno Wielkie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Fanianowo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Ferdynandowo. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Izdebki. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Kościerzyn Mały. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Kruszki. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Kunowo. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Liszkowo. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Luchowo. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Piesno. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Rataje. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Szczerbin. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Topola. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Trzeboń. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Walentynowo. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Wiktorówko. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Witrogoszcz. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Witrogoszcz-Kolonia. 

31. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Witrogoszcz-Osada. 

32. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Prymasa 

Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Fanianowie. 

33. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica.  
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34. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica. 

35. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034. 

36. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok. 

37. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

położonych na obszarze Gminy Łobżenica. 

38. Interpelacje, zapytania radnych. 

39. Wolne głosy i wnioski. 

40. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że radni mogli zapoznać się z protokołem z ostatniej sesji. Zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku Pan Przewodniczący zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu z XXVII sesji  

w dniu 12 lutego 2021 r., bez odczytania. Następnie zarządził głosowanie w tej sprawie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

z XXVII sesji w dniu 12 lutego 2021 r., bez odczytania. 

 

O godzinie 13:12 obecność na sesji potwierdził Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard 

Biniak, zwiększając liczbę radnych do 12 osób. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Pana Burmistrza o zabranie głosu. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Uzupełnił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że odbył 

się drugi przetarg nieograniczony na sprzedaż drewna. Zakończył się on wynikiem 

pozytywnym. Sprzedano całość pozyskanego drewna 44,57 m3, za kwotę 9 167 zł. 

Pan Burmistrz Łobżenicy poruszył kwestię termomodernizacji czterech gminnych obiektów. 

Oznajmił, że na dzień 29 marca wyznaczono termin negocjacji z wykonawcą w celu ustalenia 

kosztów realizacji robót podobnych, uwzględnionych na etapie przetargu. Powiedział: „Na to 

mamy zabezpieczone pieniądze”. Prace miałyby dotyczyć dwóch obiektów: Centrum 

Profilaktyki i Aktywności Społecznej oraz Urzędu Miejskiego. Obejmowałyby one różnego 

rodzaju instalacje w tych budynkach. Gmina posiada stosowną dokumentację projektową. 

Burmistrz Łobżenicy dodał: „Niezależnie od tego chciałbym skonsultować się również z Radą 

i wystąpię z takim wnioskiem do Pana Przewodniczącego, żebyśmy zorganizowali spotkanie 

z Państwem, ponieważ zostają jeszcze inne dylematy do rozwiązania i chciałbym tutaj 

zasięgnąć opinii Państwa”. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował o złożeniu wniosku dotyczącego udziału Gminy  

w programie „Szatnia na medal”, w którym można uzyskać wsparcie finansowe w wysokości 

100 tys. zł. W przypadku budynku na stadionie miejskim pozostał do wykonania remont 

dachu oraz elewacji zewnętrznej. Oznajmił: „Nastąpiła ocena tego naboru”. Nasz wniosek 

„znalazł się na liście rezerwowej projektów ocenionych pozytywnie. Natomiast z uwagi na 

wysokość środków finansowych zaplanowanych w naborze, na chwilę obecną projekt nie 

otrzymał dofinansowania”. (...) Gmina ubiegała się o maksymalną kwotę dofinansowania  

100 tys. zł”.   

Burmistrz Łobżenicy kontynuował: „Mamy na dzisiaj informację, że nie wszystkie gminy 

wykorzystują środki, które otrzymują i pewna pula środków jest zaoszczędzona. Takie 

zapytanie było, czy jakaś część nas interesuje. (...) Myślę, że nie, że walczymy o 100 tys.  

i tutaj jest duża szansa na otrzymanie tego dofinansowania. Informuję Radę, że jeżeli to 

dofinansowanie w kwocie 100 tys. otrzymamy, no to wówczas byśmy rozmawiali. 

Należałoby zaktualizować oczywiście kosztorysy, żeby ten budynek dokończyć”. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Burmistrz oznajmił, że w ramach trwającego naboru na 

dofinansowanie wymiany kotłów wpłynęło 19 wniosków. W dniu 25 marca zostały podpisane 

umowy dla dziewięciu beneficjentów, w ramach których przy przyjęciu założenia 

maksymalnego dofinansowania wyczerpuje się pula środków przyznanych na ten cel  

w budżecie na 2021 rok.  



 6 

Powiedział: „W informacji, którą Państwo otrzymaliście”, dotyczącej „rewitalizacji Placu 

Wolności w Łobżenicy. Tutaj informowaliśmy Państwa, że trwa procedura uzyskania 

pozwolenia na prowadzenie prac archeologicznych. To pozwolenie już jest i właściwie do  

30 kwietnia otrzymamy kompletną dokumentację projektową, z kosztorysami, wraz  

z pozwoleniem na budowę”. 

Następnie Pan Burmistrz Piotr Łosoś oznajmił, że w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska można pozyskać kwotę 30 tys. zł na wymianę pieców. Poinformował: „Kiedy 

rozważaliśmy, gdzie ewentualnie i czy z tego skorzystać, to przyszła nam na myśl sprawa 

naszej remizy strażackiej w Łobżenicy”. Stwierdził, że piec w tym obiekcie jest już mocno 

wyeksploatowany. Kontynuował: „Dofinansowanie jest 30 tys. zł i udział Gminy jest 10%, 

czyli 3 tys. Wydaje się to być atrakcyjne. Natomiast zrobiliśmy rozeznanie, bo to nie jest 

tylko przecież wymiana pieca, to są różne prace towarzyszące, związane z dostosowaniem 

pomieszczenia kotłowni. Dalej myślimy oczywiście, żeby to był piec gazowy,  

z doprowadzeniem gazu. To są wszystko koszty. Na dzień dzisiejszy wiem, że to jest blisko 

100 tys. zł, gdybyśmy ten piec chcieli wymieniać. W kontekście tego, że właściwie cała 

remiza jest do remontu, to zastanawiamy się nad tym i chciałbym również w najbliższym 

czasie od Państwa Radnych mieć opinię na ten temat”. 

Burmistrz Łobżenicy dodał: „Jest jeszcze kilka tematów w toku. Na dzisiaj nie chciałbym  

o nich mówić. Jak będziemy mieli pewność (...), wówczas Państwa poinformuję. Możliwości 

pozyskania oczywiście środków i akceptacji Państwa tutaj, że mamy takie przyzwolenie, ale 

to będziemy na bieżąco rozmawiali, kiedy my również będziemy mieli bliższe informacje”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił, że w sprawozdaniu Pana Burmistrza znajduje się informacja o małym kinie 

społecznościowym. Powiedział: „Tam jest zapis o zwiększeniu środków”. Zapytał, jakie są to 

kwoty. Poprosił o podanie przyczyny zwiększenia wydatków. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał radnego Aleksandra Tadycha, czy wyraziłby zgodę, aby na temat kina porozmawiać 

przy zmianach w budżecie Gminy. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu  

w porządku obrad.  

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali informację. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji następnego punktu.  

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie z realizacji Programu Poprawy Bezpieczeństwa „Bezpieczna 

Gmina Łobżenica” za rok 2020 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej na swoim posiedzeniu 

przeanalizowała sprawozdanie i zaopiniowała pozytywnie ten dokument. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie z realizacji Programu Poprawy Bezpieczeństwa „Bezpieczna Gmina 

Łobżenica” za rok 2020 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 7 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 

2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że Komisja Oświaty przeanalizowała sprawozdanie i wyraziła pozytywną opinię. 

 

Radni nie zgłosili innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu.  

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie z realizacji działalności sportowej na terenie Gminy Łobżenica  

w 2020 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie sprawozdania z realizacji 

działalności sportowej na terenie Gminy Łobżenica w 2020 roku. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Powiedział, że Komisja Oświaty zajmowała się sprawozdaniem. Dodał: „Po przeanalizowaniu 

i dyskusji również wyraziła pozytywną opinię”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie z realizacji działalności sportowej na terenie Gminy Łobżenica  

w 2020 roku stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Chlebno 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Przedstawił treść odpowiedzi Burmistrza Łobżenicy na wniosek Komisji Oświaty i Polityki 

Społecznej, wypracowany na posiedzeniu w dniu 23 marca 2021 r. Poinformował:  

„W aktualnym stanie prawnym brak jest przepisu, z którego wynikałyby uprawnienia 

zebrania wiejskiego do dokonywania wyboru oraz odwoływania sołtysa, czy też rady 

sołeckiej. Z treści art. 36 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r.. poz. 713  

z późn. zm.) wynika, że prawo wybierania tych organów przysługuje osobom fizycznym 

mającym status stałego mieszkańca sołectwa i uprawnionym do głosowania w wyborach 

powszechnych. Zebranie wiejskie jest zaś bytem odrębnym od ogółu uprawnionych do 

głosowania mieszkańców danej jednostki pomocniczej mimo, że skład obu gremiów pokrywa 

się. Przyznanie zebraniu wiejskiemu charakteru elekcyjnego pozostaje w sprzeczności  

z regulacją zawartą w art. 36 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, w którym ustawodawca 

nadał zebraniu wiejskiemu wyłącznie uprawnienia uchwałodawcze. 

Ponadto w orzecznictwie przyjmuje się, że przywołany już wyżej art. 36 ust. 2 u.s.g. jest 

regulacją kompletną i nie zastrzega żadnego kworum dla ważności zebrania, w trakcie 

którego stali mieszkańcy sołectwa uprawnieni do głosowania dokonują wyboru sołtysa  

i członków rady sołeckiej. Wprowadzenie takiego zapisu w statucie sołectwa jest sprzeczne  

z prawem. 

Jednocześnie pragnę przypomnieć, że obowiązujące dotychczas Statuty Sołectw Gminy 

Łobżenica zostały dostosowane do wytycznych przekazanych przez Prokuratora Rejonowego 
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w Złotowie. Wskazane uwagi zostały uwzględnione, a następnie przedstawione 

prokuratorowi, który nie wniósł zastrzeżeń”. 

Następnie Pan Przewodniczący Antoni Kapeja zapytał, czy radni mają jeszcze dodatkowe 

pytania. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Chodzi mi o ten okres międzykadencyjny. (...) Kadencja Rady upływa  

w listopadzie, a wybory sołtysa są w miesiącu styczniu na przykład”. Kontynuował: „Chodzi 

mi o to, jak zagwarantowane są kwestie wynagrodzenia dla sołtysów za ten okres 

międzykadencyjny, bo w statucie dokładnie to nie jest sprecyzowane. Jest, że sprawują 

władzę do czasu wyboru, ale (...) wraca znowu kwestia tych rzeczy związanych  

z wynagrodzeniem. Chciałbym wiedzieć, jak to zostało uregulowane”. 

Radny Ryszard Biniak dodał: „Przedtem było tak, że sołtysi nie otrzymali diet z uwagi na to, 

że statut tego, jedynie Luchowo miało zagwarantowane to, a reszta sołectw tego nie miała 

zagwarantowanego”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił o zabranie głosu Panią Mecenas Katarzynę Paczyńską. 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Poinformowała: „Przepis statutu stanowi, że sołtys po złożeniu rezygnacji wykonuje 

obowiązki. Mandat wygasa. On wykonuje obowiązki, ale nie ma już mandatu sołtysa. (...) 

Kwestia wynagradzania wynika z uchwały, która reguluje kwestię diet. I to tamta uchwała 

powinna regulować, aczkolwiek uważam, że nie ma podstaw prawnych do finansowania 

tychże obowiązków, bo to nie jest wykonywanie i sprawowanie mandatu”. 

Powiedziała: „Kwestia pewnie inna jeżeli będą to jakieś wydatki uzasadnione, to na pewno 

uzasadnienie prawne wydatkowania takich środków publicznych jest. Natomiast tutaj jako ta 

dieta to uważam, że podstaw prawnych do tego międzyczasu nie ma”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił, że analizował statuty w innych gminach i „tam właśnie w statutach jest to 

uwidocznione”. Kontynuował: „Poprzednio, jeżeli Pani pamięta, ta dyskusja była taka, że nie 

ma w statucie tego uwidocznione. W związku z tym tej diety nie można było sołtysom 
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wypłacić. (...) W innych gminach jest to w statucie. Jeżeli Pani uważa, że jest inaczej, ale 

żeby potem znowu nie było hałasu, że (...) sołtysi za swoją pracę nie otrzymają pieniędzy”. 

 

Radca Prawny Katarzyna Paczyńska 

Poinformowała: „Powtarzam. To już nie będzie sprawowanie mandatu sołtysa, tylko 

wykonywanie, tak jak przepis mówi, wykonywanie obowiązków”. Dodała: „Praca nad 

statutem była bardzo długa. Ponad pół roku pracowaliśmy w zespole. W zasadzie było to 

dostosowanie do uwag i zastrzeżeń prokuratora. Natomiast takiego wniosku nie było  

w zakresie wynagrodzeń”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że statuty zostały przygotowane zgodnie z sugestiami pani prokurator. 

Zasugerował, aby po upływie kadencji w miarę szybko dokonać wyboru nowych sołtysów. 

Poinformował, że mieszkańcy mogli zapoznać się z treścią statutów. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Stwierdził: „Skoro radny np. pełni funkcję, to dostaje do końca swoją dietę. I tak samo. Pani 

Mecenas tu podkreśla, że mandat wygasa. Obowiązki zostają, ale mandat wygasa. Uważam, 

skoro nadal ten sołtys wypełnia swoje obowiązki do wyboru następnego sołtysa, to powinno 

być uposażenie zachowane. Tak powinno bynajmniej to opiewać w statucie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował: „Myślę, że nie do końca Pan ma rację. Będę optował za tym, co powiedziała 

Pani Mecenas”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: Aby „spełnić oczekiwania zabierających głos radnych, proponuję zostawić to tak 

jak powiedziała Pani nasza radca prawny. Abyśmy ewentualnie zobaczyli, czy w innym 

dokumencie, oprócz statutu, będzie można taki zapis zamieścić. Te statuty były ściśle 

uzgadniane z prokuraturą, która bardzo mocno włączyła się w regulowanie statutów w całej 

Polsce i myślę, że tutaj wprowadzanie jakiegokolwiek zapisu, który wykraczałby poza zapisy 

w innych aktach prawnych wyższego rzędu, byłoby obarczone wadą. Natomiast jeżeli takie 

możliwości będą istniały, no to proponuję, aby w toku dalszych prac, jeszcze przecież mamy 
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do końca kadencji dużo czasu, w najbliższym czasie zobaczymy, jakie dokumenty mogłyby to 

regulować”.  

Zastępca Burmistrza Łobżenicy dodał: „Ja też stoję na stanowisku tak jak Pani Mecenas 

Paczyńska powiedziała, że na dzisiaj brak możliwości takich zapisów, ale prace podejmujemy 

zgodnie oczekiwaniami radnych”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Pisze się tam o kadencyjności, ale pisze się w ten sposób, że ujmuje się, że 

sołtys i rada sołecka pełnią funkcje do czasu wyboru, a więc tam już jest ujęte, że oni mają 

pracować, a jeżeli mają pracować to powinna być ujęta też gratyfikacja. Ja tak uważam”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Jak taki zapis jest, no to on tym bardziej będzie delegował nasze dalsze działania, 

żeby rozpoznać sprawę do końca i rozwiać wszelkie wątpliwości, żebyśmy nie mieli tak jak 

na koniec poprzedniej kadencji”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Dodał: „O to mi przede wszystkim chodzi, żeby nie było tego nieporozumienia”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania 

Statutu Sołectwa Chlebno.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/242/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Chlebno, która stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dębno 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad.  

W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie nad podjęciem ww. uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/243/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dębno, która stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dziegciarnia 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

dyskusję. Następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/244/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dziegciarnia, która stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dźwierszno Małe 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dźwierszno 

Małe. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/245/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dźwierszno Małe, która stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dźwierszno Wielkie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Panie Przewodniczący. Rozumiem, że te uwagi, które były na początku 

odnośnie Chlebna, dotyczą również wszystkich statutów”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że wszystkich statutów. 

W związku z brakiem innych uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie  

uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dźwierszno Wielkie. 

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/246/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Dźwierszno Wielkie, która 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Fanianowo 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś w tym punkcie chciałby zabrać głos. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/247/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Fanianowo, która stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Ferdynandowo 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/248/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Ferdynandowo, która stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Izdebki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

nadania Statutu Sołectwa Izdebki. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/249/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Izdebki, która stanowi załącznik 

nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Kościerzyn Mały 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/250/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Kościerzyn Mały, która stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 
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Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Kruszki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

dyskusję. Następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/251/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Kruszki, która stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Kunowo 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Kunowo. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/252/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Kunowo, która stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 20 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Liszkowo 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 
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W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie  

ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/253/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Liszkowo, która stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 21 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Luchowo 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby w tym punkcie obrad zabrać głos. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/254/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Luchowo, która stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 22 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Piesno 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/255/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Piesno, która stanowi załącznik 

nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 23 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Rataje 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Rataje. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/256/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Rataje, która stanowi załącznik 

nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 24 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Szczerbin 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radnie nie zabrali głosu. 

 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. Następnie zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/257/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Szczerbin, która stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad. 25 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Topola 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie podjęcie powyższej uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/258/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Topola, która stanowi załącznik 

nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 26 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Trzeboń 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/259/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Trzeboń, która stanowi 

załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad. 27 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Walentynowo 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Walentynowo. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/260/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Walentynowo, która stanowi 

załącznik nr 28 do protokołu. 
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Ad. 28 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Wiktorówko 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa 

Wiktorówko. 

Radni nie zgłosili chęci zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/261/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Wiktorowko, która stanowi 

załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Ad. 29 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Witrogoszcz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/262/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Witrogoszcz, która stanowi 

załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad. 30 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Witrogoszcz-Kolonia 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie powyższej 

uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/263/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Witrogoszcz-Kolonia, która 

stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Ad. 31 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa Witrogoszcz-Osada 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania Statutu Sołectwa 

Witrogoszcz-Osada. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/264/21 w sprawie nadania Statutu Sołectwa Witrogoszcz-Osada, która 

stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Ad. 32 Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Prymasa 

Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Fanianowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował: „Tej uchwale poświęciliśmy kilka razy posiedzenie Komisji Oświaty, również 

w tym komisję wyjazdową. (...) Na nasz wniosek była przeprowadzona analiza stosowna 

odnośnie ewentualnej rozbudowy czy zmiany statusu tego budynku, o którym tu jest mowa  

w uchwale”. Oznajmił, że uchwała uzyskała wymagane opinie związków zawodowych oraz 

kuratorium. 
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Radny Mariusz Wiśniewski kontynuował, że w posiedzeniu Komisji Oświaty, oprócz Pana 

Burmistrza, Pani Skarbnik i Dyrektora CAF, uczestniczyli Przewodnicząca Rady Rodziców 

Szkoły Podstawowej w Fanianowie oraz przedstawiciel ZNP.  

Dodał, że komisja rekomenduje przyjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły 

Podstawowej im. Prymasa Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Fanianowie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Wyraził wątpliwości, czy po sprzedaży budynku znajdującego się obok Szkoły Podstawowej 

w Fanianowie, będą zaspokojone potrzeby tej placówki. Powiedział: „Z tego co wiem, tam są 

ograniczone miejsca dla dzieci. Tam np. ubikacja znajduje się na innym piętrze dla tych 

maluszków. Tam np. brakuje miejsca na stołówkę”. Dodał: „Jeżeli teraz będzie to sprzedane, 

czy oni z tych pieniędzy mają zagwarantowane ewentualnie poszerzenie, (...) dobudowanie 

przy tej szkole”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że sprawa poruszona przez radnego Aleksandra Tadycha była omawiana na komisji 

z udziałem Przewodniczącej Rady Rodziców oraz Przewodniczącego Związku 

Nauczycielstwa Polskiego. Powiedział: „Poinformowaliśmy, że zostały obecnie zlecone 

prace, które mają pokazać zakres niezbędnych prac, aby spełnić wymogi nowych przepisów 

dla oddziałów przedszkolnych, które będą obowiązywały od 1 września 2022 r.” Działania te 

dotyczą również innych szkół. 

Pan Wiceburmistrz kontynuował: „Oczywiście nie może być tak, żeby dzieci przedszkolne 

były na pierwszym piętrze, no ale to tak pani dyrektor zadecydowała o organizacji zajęć. 

Natomiast myślę, że od września sytuacja może się zmienić, a jeżeli nie, no to się zmieni 

wtedy, kiedy prace wykonamy. I to Radzie na pewno przedstawimy”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział: „Tu Pan Burmistrz zapewnia, ale ja podchodzę sceptycznie do tego. Czy jest 

jakieś porozumienie zawarte, bo my tego nie widzimy ? Tylko widzimy o sprzedaży, ale nie 

mamy potwierdzenia, czy rzeczywiście się tak stanie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że w uchwale nie będzie potwierdzenia np. „to co Pan pyta, czy będą 

pieniądze”. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił, że nie chodzi o uchwałę. Dodał: „Poza uchwałą”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że organ wykonawczy, jakim jest Burmistrz, nic nie zrobi bez decyzji Rady 

Miejskiej.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy działania, o których mówił Pan Wiceburmistrz, będą dotyczyły budynku, który 

ma być przedmiotem tej uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował: „Jeżeli chodzi o opinie i wykaz niezbędnych prac, które trzeba wykonać, będą 

dotyczyły obecnego budynku szkoły, czyli co należy wykonać w obecnym budynku szkoły  

i chcę powiedzieć, że takie jest oczekiwanie i dyrektora, i rady rodziców, i związków 

zawodowych, żeby poczynić niezbędne nakłady finansowe, aby dostosować warunki 

przebywających tam dzieci zgodnie z nowymi przepisami, które wejdą dopiero w życie od  

1 września 2022 r.” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Prymasa Tysiąclecia Stefana Kardynała 

Wyszyńskiego w Fanianowie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 3 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/265/21 w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Prymasa 

Tysiąclecia Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Fanianowie, która stanowi załącznik  

nr 33 do protokołu. 
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Ad. 33 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że temat był omawiany na komisjach. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

głos. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica (załącznik  

nr 34 do protokołu). Dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zaproponowała tą 

uchwałę do rozpatrzenia całej Radzie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał: Jeżeli ktoś będzie miał zamiar „postawienia” fotowoltaiki na terenie swoich gruntów, 

to czy będzie trzeba czekać do zmiany planu i „my będziemy dopiero mogli to klepnąć, aby 

dana osoba, dany inwestor mógł w tą fotowoltaikę u siebie zacząć inwestować” 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował: „W studium chcemy zaznaczać miejsca, w których przewidujemy powstanie 

instalacji fotowoltaicznych czy też np. biogazowni. Na dzisiaj mamy wiele wniosków 

mieszkańców, zapytań właścicieli gruntów, którzy chcieliby zabezpieczyć sobie możliwość 

rozmów z potencjalnymi np. inwestorami i możliwością dzierżawy swoich gruntów. Aby to 

było możliwe dla takich instalacji trzeba w studium zaznaczyć te obszary”. Stwierdził, że 

konieczne jest również dokonanie zmian w planach miejscowych. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział, że na naszym terenie brakuje GPZ-u. Najbliższy znajduje się w Wyrzysku. 

Dodał: „Nie wiem właśnie, czy by też nie trzeba, w tym kontekście Gmina nie powinna 

zawalczyć o ewentualny. Wiem, że taka linia np. powstaje na terenie Złotowa”. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Zdecydowane Panie Radny. Ma Pan rację. (…) W momencie przystąpienia do 

zmiany studium i określenia obszarów na podstawie wniosków właścicieli gruntów, 

powinniśmy natychmiast rozpocząć rozmowy z (…) Polskimi Sieciami Energetycznymi  

o określenie warunków przyłączeniowych i zapytanie, czy powstanie GPZ-u na terenie naszej 

gminy jest konieczne. Wydaje mi się, że tak i rację ma Pan Radny, że trzeba w tej sprawie 

rozpocząć działania, ale to wtedy, kiedy będziemy znali, w których miejscach w gminie mają 

powstać instalacje wytwarzające energię”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział, że „takie tereny” powinny być lokalizowane na gruntach klasy V i VI. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

W związku z brakiem innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/266/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica, która 

stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Ad. 34 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił założenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica (załącznik nr 36 do protokołu). 

Poinformował: „Myśmy tą sprawą zajmowali się kilkakrotnie jako Rada, jako Komisja. Tutaj 
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rzeczywiście w różnych dyskusjach, które toczyły się właściwie od kilku lat, chciałem 

powiedzieć, że te zapisy planu zagospodarowania Gminy blokowały pewne działania, które 

wydawały się naturalne. Chodzi o to, że gdzieś trzeba nadbudować kawałek domu, trzeba 

postawić ścianę kolankową, wybudować drugi garaż”.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oznajmił, że zmieniony został 

zapis o lokalizacji budynków w odległości minimum 100 m od brzegów jezior - strefa wolna 

od zabudowy ma wynosić 40 m. Zmiany dotyczą kwestii lokalizacji budynków przy granicy 

działki. W projekcie uchwały zaproponowano, aby inwestycje, które będą znacząco 

oddziaływać na środowisko, mogły być lokalizowane na terenach przemysłowych.  

Pan Przewodniczący Edward powiedział: „Znalazło się rozwiązanie, że można taką niewielką 

(...) korektą planu szereg ważnych, koniecznych dla mieszkańców decyzji wydawać. Ten plan 

może wcale nie tak duży, ale bardzo ważny dla wielu, wielu mieszkańców, którzy ze swoimi 

potrzebami rozwojowymi musieli właśnie się wstrzymywać albo nie mogli ich realizować  

w ogóle”. 

Dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie opiniuje omawiany 

dokument planistyczny. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika 

nr 11 do uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 11. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował o pięciu uwagach wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu 

projektu planu (załącznik nr 10). Oznajmił, że Pan Burmistrz nie uwzględnił uwag. 

Poddał pod głosowanie odrzucenie pierwszej uwagi osoby fizycznej wniesionej do 

wyłożonego do publicznego wglądu projektu planu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, odrzuciła uwagę. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie odrzucenie drugiej uwagi osoby fizycznej wniesionej do wyłożonego 

do publicznego wglądu projektu planu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, głosów 

wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, odrzuciła uwagę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie odrzucenie trzeciej uwagi osoby fizycznej wniesionej do wyłożonego 

do publicznego wglądu projektu planu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 1 głosem 

wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, odrzuciła uwagę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie odrzucenie czwartej uwagi osoby fizycznej wniesionej do 

wyłożonego do publicznego wglądu projektu planu.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, odrzuciła uwagę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie odrzucenie piątej uwagi osoby fizycznej wniesionej do wyłożonego 

do publicznego wglądu projektu planu.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, co oznacza skrót UT. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił: „UT2. O to Pan pyta ?” 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że tak. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Powiedział: „Rozumiem, że Pan może mieć kłopoty z  podjęciem decyzji, ale procedurę 

rozpoczęliśmy głosowania”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „U to na pewno są usługi”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Kontynuował procedurę głosowania w sprawie odrzucenia piątej uwagi osoby fizycznej 

wniesionej do wyłożonego do publicznego wglądu projektu planu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 2 głosami 

wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, odrzuciła uwagę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie przyjęcie załącznika nr 10 do uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 1 głosem 

wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 10. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/267/21 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Łobżenica, która stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił pięciominutową przerwę w obradach. 

 

Po wznowieniu obrad. 
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Ad. 35 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że uchwałę dotyczącą zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

podejmujemy przed uchwałą o zmianach w budżecie. Oznajmił: „W tej uchwale doszło do 

(...) zmian związanych z zamysłem zmian, które będą omawiane w uchwale budżetowej, 

związanych generalnie z zadaniami inwestycyjnymi”. Dodał, że opinia Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2021-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 2 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/268/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034, która stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Ad. 36 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok, który stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Powiedział, że dodatkowe środki, przekazane z budżetu państwa, pozwolą przyśpieszyć 



 30 

realizację zadań inwestycyjnych. Dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, po 

uzyskaniu koniecznych wyjaśnień, pozytywnie zaopiniowała wszystkie przedsięwzięcia i cały 

projekt zmian do budżetu na dzisiejszą sesję. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poruszył kwestię małego kina społecznościowego. Zapytał: „Na co konkretnie te pieniądze są 

przeznaczone ?” Dociekał również: „Na co żeśmy dostali konkretnie” dotacje covidowe ? 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że kino to temat, o którym rozmawiamy od kilku lat. Powiedział, że dzisiaj 

„chcemy sfinalizować sprawy finansowe i już tą inwestycję realizować”. Dodał: „Chciałbym 

jeżeli chodzi o kino poprosić Panią Magdę Gdaniec, która jest i chciałaby przedstawić 

chronologię zdarzeń. Wiemy o co chodzi. Chodzi o pieniądze. Przyszło nam dzisiaj dołożyć 

390 parę tysięcy, a wiemy, że to kino miało być tańsze, przy dofinansowaniu oczywiście  

150 tysięcy”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała, że w 2020 r. otrzymaliśmy w dwóch transzach środki z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych. Oznajmiła: Pierwsza kwota to 1 139 425 zł, „ze 

wskazaniem, że to mają być środki przeznaczone na inwestycje, bez konkretnego zadania, 

przy czym warunek był jeden, że wartość kosztorysowa takiego jednego zadania nie może 

być niższa niż 400 tys. zł”. 

Pani Skarbnik powiedziała: „Te środki pierwotnie zadeklarowaliśmy, że będą przeznaczone 

na drogę na Kościerzynkę, aczkolwiek mieliśmy środki własne, które przeznaczyliśmy 

całkowicie na to zadanie. Ostateczne rozliczenie zostało jeszcze uwzględnione w tzw. 

wydatkach niewygasających, które nie wygasały w ubiegłym roku budżetowym, a zatem tej 

kwoty 1 139 425 zł nie wykorzystaliśmy w ubiegłym roku. Zostały one rozdysponowane  

w roku bieżącym i tutaj najlepszymi przedsięwzięciami, które mogły zostać nimi częściowo 

sfinansowane były właśnie te cztery zadania termomodernizacyjne”. 

Następnie Pani Skarbnik poruszyła kwestię drugiej transzy środków z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. Poinformowała: „Kwota miliona złotych. Była to kwota wyraźnie 

dedykowana na przedsięwzięcia, które wskazane były we wniosku. (...) Chodziło o drogę  

w Dębnie oraz utwardzenie w obrębie budynku OSP w Łobżenicy”. 
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Kierownik Referatu Gospodarki i Planowania Przestrzennego Magdalena Gdaniec 

Odpowiedziała na pytanie dotyczące małego kina społecznościowego. Oznajmiła, że wniosek 

został złożony we wrześniu 2018 r., przy uwzględnieniu koncepcji opracowanej przez 

Stowarzyszenie „Kino za rogiem”. Poinformowała: „Ostatecznie wniosek składało 

Stowarzyszenie Gmin i Powiatów”. Wniosek uzyskał dofinansowanie. Umowa została 

podpisana w maju 2019 r. 

Pani Magdalena Gdaniec powiedziała: „Po podpisaniu umowy okazało się, że Dyrektor 

Szkoły Podstawowej wnioskował o zmianę lokalizacji pomieszczenia, w którym małe kino 

społecznościowe miałoby się znajdować. Po uzyskaniu zgody z Urzędu Marszałkowskiego 

wprowadziliśmy tą zmianę do naszego wniosku i zgłosiliśmy do Starostwa Powiatowego  

w Pile wniosek robót, które nie wymagały w naszej ocenie pozwolenia na budowę. 

Dostaliśmy odpowiedź, która spowodowała dalsze proceduralne przygotowanie inwestycji. 

Odpowiedź mówiła o tym, że (...) zmiana formy użytkowania pomieszczenia w szkole na kino 

społecznościowe wymaga zmiany sposobu użytkowania i z uwagi na zakres prac związanych 

z wentylacją i zamontowaniem m. in. jednego otworu drzwiowego, pozwolenia na budowę. 

W 2019 r. pod koniec zleciliśmy przygotowanie dokumentacji projektowej wraz  

z uzyskaniem pozwolenia na użytkowanie i ostatecznie w roku ubiegłym tą zmianę, to 

pozwolenie uzyskaliśmy”. 

Następnie Pani Kierownik Magdalena Gdaniec poinformowała, że zeszłoroczne 

zabezpieczenie środków w budżecie wskazywało, że niemożliwe jest przystąpienie do 

realizacji inwestycji. Oznajmiła, że dofinansowanie wynosi 150 tys. zł. Ogłoszenie przetargu 

planowane było w listopadzie 2020 r. Ostatecznie został on ogłoszony w grudniu zeszłego 

roku. W ramach prowadzonego przetargu wpłynęła tylko jedna oferta na kwotę 379 tys. zł. 

Powiedziała: „Zakres prac, jaki jest przewidziany w ramach tej inwestycji, dotyczy zarówno 

kosztów adaptacyjnych, kosztów prac budowlanych, planowanych do przeprowadzenia  

w  pomieszczeniu, gdzie małe kino społecznościowe ma funkcjonować, jak również 

wszystkich kosztów związanych z wyposażeniem”. 

Pani Kierownik kontynuowała: „Pozwolę sobie tutaj przytoczyć te pozycje z tabeli elementów 

scalonych. Jeżeli chodzi o zakres prac jest to zasklepienie okien w pomieszczeniu, montaż 

folii okiennych mlecznych matowych, wykonanie pełnej izolacji dźwiękowej ścian  

i sufitu, (...) wykończenie posadzki sali kinowej wykładziną dywanową. Podest będzie 

zamontowany dla widowni na 30 osób, z dostosowaniem również dla osoby 

niepełnosprawnej. (...) Wykonana będzie podkonstrukcja pod centralę wentylacyjną wraz  

z instalacją wentylacji mechanicznej. Stolarka drzwiowa będzie musiała tam być 
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zamontowana nowa i tak jak wspomniałam będzie musiało być to pełne wyposażenie sali 

kinowej: w fotele, w ekran, projektor, głośniki i instalację multimedialną”. 

W dalszej części wypowiedzi Pani Kierownik Magdalena Gdaniec poinformowała: „Ten 

zakres, ta oferta, tak jak zostało to podane na wartość 379 tys. zł, obejmuje wszelkie tego typu 

prace, które całościowo pozwolą dostosować dotychczasowe pomieszczenie fizyki na parterze 

w gimnazjum w salę kinową”. 

Oznajmiła: „Aktualizacja kosztorysu inwestorskiego, która była przygotowana przed 

ogłoszeniem przetargu, opiewała na kwotę powyżej 390 tys. zł. My oczywiście składając 

wniosek nie mieliśmy pełnego kosztorysu inwestorskiego. Przypomnę był to rok 2018 i była 

to tylko i wyłącznie koncepcja. Nieznacznie zakres prac uległ tutaj zwiększeniu. Tak jak 

Państwu wspomniałam w pomieszczeniu, w którym teraz miałaby znajdować się sala kinowa, 

były dwa otwory drzwiowe. Jeden z nich musi zostać zamontowany i to jest ten dodatkowy 

koszt plus dodatkowa (...) roleta, która pozwoli odgrodzić pomieszczenie korytarz, który jest 

w szkole od sali kinowej. Także zwiększenie zakresu prac było tutaj niewielkie w porównaniu 

do tego jaki wniosek został złożony w 2018 r.” 

Pani Kierownik dodała: „Natomiast jedna oferta, która wpłynęła jest na wartość taką, która 

jest właściwie nieznacznie niższa od wartości kosztorysowej dla cen, które w chwili obecnej 

się kształtują na rynku”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział: „Szanowni radni pamiętają, jaka kwota w tym czasie miała być z budżetu Gminy. 

Bo mi się wydaje, to było koło 50 tys. zł, a resztę to miało być z dotacji. Więc popatrzcie 

sobie. Ja przestrzegałem w tym czasie, że to pociągnie za sobą jeszcze wiele, wiele większe 

koszty i to się sprawdziło. I tak jest przy wielu różnych innych inwestycjach. Ja rozumiem, że 

przepisy się zmieniają, wytyczne się zmieniają, ale nieraz człowiek się tak zapędzi w taki kozi 

róg i zobaczcie teraz żeśmy podjęli decyzję i mamy to co mamy i jakie potężne pieniądze 

musimy zainwestować”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Odpowiem tylko za tych radnych, którzy uczestniczyli w pracach komisji. O tym 

była mowa i dość dużo żeśmy na ten temat dyskutowali. Także w imieniu radnych mówię, że 

radni są świadomi tych cen, tego wszystkiego i też swoje zdania wyrazili, ale suma sumaru 

jest tak jak powiedział Pan Przewodniczący Komisji Finansowej, w ostatecznym 

podsumowaniu tego wszystkiego opinią pozytywną”. 
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Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 2 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/269/21 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok, która stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

Ad. 37 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

położonych na obszarze Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat był omawiany na Komisjach Rady. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXVIII/270 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na 

obszarze Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

 

Ad. 38 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Radni nie zgłosili chęci zabrania głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował: „Zostało pismo przez Pana Radnego wystosowane do Pana Burmistrza, 

interpelacja. Była też udzielona odpowiedź. Ja zabieram głos tym momencie i na początku 

chcę bardzo podkreślić, że zabieram ten głos tylko dlatego, że w interpelacji złożonej przez 

radnego Aleksandra Tadycha użyto mojego nazwiska, czyli mojej osoby. Chcę też wyraźnie 

podkreślić, że nie występuję jako rzecznik Burmistrza ani obrońca organu wykonawczego”. 

Oznajmił: „W tym piśmie do Pana Burmistrza, w którym Pan zapytał, zatytułował 

interpelacja, pisze Pan również o mnie. Dziwię się, dlaczego tylko o mnie, a nie  

np. o Radnym Panu Starszaku, który również interesował się zbyciem folii. (...) Nie pisze Pan  

o Przewodniczącym Komisji Rolnej Radnym Wiesławie Bodetko, który również bardzo się 

interesował w tym temacie”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej kontynuował: „Zanim Pan to pismo przygotował, dwa, trzy 

dni przedtem rozmawialiśmy w biurze na te tematy. Pan w piśmie informuje Burmistrza, że ja 

jestem rolnikiem i to, że nie ma odbioru folii to również moja wina. Panie Radny. Ja jestem 

po tej samej stronie co Pan. Wszyscy radni to organ uchwałodawczy. Z kolei Burmistrz to 

organ wykonawczy”.  

Powiedział: „Nie mam pretensji, że radni się interesują, piszą pisma, ale zadziwiająca, 

zastanawiająca jest Pana postawa i zachowanie w tym, co Pan robi. Ja bardzo się 

zastanawiałem i myślę, ile zawisłości, złośliwości, agresji musi być w człowieku takim jak 

Pan, aby pisać i upubliczniać fałszywe i kłamliwe informacje. (...) Widzimy, że jest wśród nas 

radny, który nie ma dowodów, nie ma takiej mocy, potrafi osądzać. Wie, o czym ja myślę, 

czym się kierowałem, kiedy interesowałem się zbyciem folii w naszej gminie”.  

W dalszej części wypowiedzi Pan Przewodniczący Antoni Kapeja stwierdził: „Nie można być 

innym człowiekiem w kościele, innym na ulicy i jeszcze innym przed kamerami. Ja nie 

oczekuję przeprosin, ale chciałem Panu przypomnieć, że krzywdy wyrządzone drugiemu 

człowiekowi należy naprawić, bo tak robią katolicy”. 

Oświadczył: „Informacja na piśmie poszła w świat. Jaki to jest Pan Przewodniczący Rady 

Kapeja w Łobżenicy. Czy zamierza się Pan wybielić ? Zrobić jakiś interes polityczny, topiąc 

przy okazji drugiego człowieka ? Panie Radny. Ja, jak i Pan, składaliśmy ślubowanie, 

wypowiadając słowa ślubuję, ale te najważniejsze na końcu: Tak mi dopomóż Bóg. Czy Pan  

o tym już zapomniał ? Ja dzisiaj zwracam się z apelem do wszystkich nas radnych, 

Burmistrza, pracowników i tych, którzy nas oglądają, pracują uczciwie, bo każdy człowiek 
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zasługuje na godne życie. Chcę też przypomnieć, że bycie radnym, bycie społecznikiem jest 

dobrowolne, ale musimy też pamiętać, pracujmy zgodnie z prawem i w granicach prawa”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział: „Szanowni Państwo. Wielu z Was 

będzie zadawać sobie pytanie. Czy ja powinienem w taki sposób, na sesji ? Moja cierpliwość 

ma swoje granice. I podkreślam, że ja nie jestem święty, chociaż każdemu z nas na tym 

powinno zależeć. Pomyślałem, że czas przerwać w ten sposób uprawianie polityki”.  

Oznajmił: „Ile informacji wypuszczone drogą internetową. Państwo radni nawet jeszcze może 

nie zdążyli przeczytać. Kolejna odpowiedź do Pana Burmistrza. Zanim Pan Burmistrz ją 

otrzymał, na facebooku, całe miasto huczy”.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja złożył również życzenia z okazji zbliżających się Świąt 

Wielkanocnych. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział: „Panie Przewodniczący. W krótkich słowach. Stwierdzam, dlaczego napisałem  

o Panu takie stwierdzenie, że Pan wiedział o temacie. Ponieważ na ostatniej sesji 12 lutego 

przyznał się Pan osobiście przed radnymi, że brał Pan udział w negocjacjach, proszę sobie 

odsłuchać stenogramy, brał Pan udział osobiście w negocjacjach z odbiorcą czy  

w konsultacjach z tymi że też odbiorcami. Także ta sugestia jest nie wyciągnięta, wyssana  

z palca, tylko, że na podstawie tego, co oświadczył Pan Przewodniczący na sesji”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował: „Żeby radni wiedzieli, bo to jest do sprawdzenia. Ja pamiętam, co 

powiedziałem, jak Pan Burmistrz Panu odpowiadał. Powiedziałem, że uczestniczyłem, bo to 

było, na dobrą sprawę było w ten sposób. Ja interesując się wielokrotnie tymi sprawami 

poszedłem kiedyś do Pana Zastępcy Burmistrza i mówię, co z tą folią. (…) A Pan Burmistrz 

za telefon i poprosił Panią Magdę. I wtedy przedstawiła tą sprawę. To było właśnie wtedy, 

gdzie trzeba było podejmować decyzję”.  

Kontynuował: „Siedzieliśmy w kilku. Nie chcę mówić, czy tam nie był może później Pan 

Bodetko, ale siedzieliśmy w kilku i doradzaliśmy, gdzie by można to zrobić, pozbyć tą folię.  

I to była moja współpraca, interesowanie się. W żadnych innych konsultacjach nie 

uczestniczyłem. I tylko byłem w temacie, a to był mój pierwszy raz. I nie bez powodu 

podałem przyczyny, bo bardzo się interesował Pan Starszak, Pan Bodetko i wielu innych 

radnych”. 
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Wobec braku innych uwag Pan Przewodniczący Antoni Kapeja przeszedł do realizacji 

następnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad. 39 Wolne głosy i wnioski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział: „Mam takie pytanie. To jest generalnie zapytanie ludzi, przedsiębiorców, którzy 

zajmują się m. in. handlem budowlanych surowców. Chodzi o termomodernizację. Dlaczego, 

czy to jest w ogóle możliwe, żeby w tymże działaniu nie dostali nawet zapytania ludzie, 

którzy sprzedają różne budowlane rzeczy, żeby brać od nich. Przecież oni też są płatnikami 

podatku naszej gminy. Wiem, że może Pan Burmistrz powie, że to jest sprzeczne z prawem 

odnośnie przetargów, ale uważam, że powinno się zapytać tychże handlowców, 

przedsiębiorców, żeby można było od nich kupować te różne materiały”. 

Zwrócił również uwagę na zaśmiecanie poboczy dróg oraz pól. Poprosił Pana Burmistrza  

o zajęcie się tym problemem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Chcę bardzo poprzeć Pana Tadycha głos. Zdążyłem już parę razy zaobserwować. 

Robią to w dużym stopniu samochody dostawcze do sklepów”.   

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, jak wygląda sprawa prac związanych z dokończeniem ścieżki na Osiedle Leśne. 

Poinformował, że jest planowana modernizacja placu koło remizy w Łobżenicy. Oznajmił, że 

mieszkańcy budynków o numerach od 27 do 29 prawdopodobnie dopiero w 2023 r. zostaną 

podłączeni do sieci gazowej. Powiedział: „Jeżeli by PGNiG zrobiło ten gaz wcześniej (...) to 

by nam później nie kolidowało to w realizacji tego zadania”.  

Radny Ryszard Biniak poprosił o informację, kiedy rozpoczną się prace budowlane, ponieważ 

„mieszkańcy chcieliby (...) wjazdy swoje tam porobić, ale nie wiadomo jak to oni zrobią,  

a punkty wysokościowe będą różne i to może być (...) dla nich uciążliwe później  

w użytkowaniu”. 
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Następnie radny Ryszard Biniak zapytał, czy istnieje możliwość zaprojektowania tzw. mostu        

…     * do tego stopnia, aby mogły po nim przejeżdżać większe pojazdy, np. ciągniki rolnicze, 

które w ten sposób mogłyby ominąć miasto. Powiedział: „Co by można było zrobić. 

Ewentualnie przesunąć realizację tego zadania na późniejszy okres aż jakieś środki by się 

zebrały”. Dodał, że rolnicy dopytują o ten temat. 

W dalszej części wypowiedzi radny Ryszard Biniak zapytał, w którym miejscu w statucie lub 

ustawie samorządowej jest umocowane Prezydium Rady. Stwierdził: „Nasza Rada nie jest aż 

tak liczna, żeby nie można było zorganizować spotkania czy w komisjach, czy nawet całej 

Rady”. Dodał: „Nie znalazłem takiego pojęcia w chwili obecnej w gminie do 20 tys. 

mieszkańców, twór taki, który się nazywa prezydium, a jeżeliby wszyscy uczestniczyli, do 

wielu nieporozumień by nie dochodziło jak to teraz w tej chwili dochodzi. Byłoby wszystko 

jasne. Wszyscy radni zrobiliby, podjęliby decyzję, bo to Panu Przewodniczącemu na pewno 

dużego kłopotu by nie zrobiło, żeby tych radnych nawet na tą godzinę czasu zebrać”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział: „Chciałem Panie Przewodniczący sprostować odnośnie tych zapytań co Pan tutaj 

przedstawił i tego co Pan mówił, Pańskiej mowy, bo uważam też, ja bym nigdy nie 

opublikował na facebooku moich wypowiedzi, gdyby to Pan Burmistrz jako pierwszy nie 

wstawił. Proszę sobie po datach sprawdzić tych swoich, tej swojej odpowiedzi. Do tego jest 

eSesja, do której jak najbardziej, ale jeżeli używa się facebooka gminnego do takich rzeczy, to 

przepraszam bardzo, kto jaki jest to mi się wydaje, że Pan Przewodniczący tutaj się pomylił, 

jeżeli chodzi o wstawianie na facebooka. Proszę sobie datami sprawdzić, kto pierwszy 

zamieścił na mediach społecznościowych swoją odpowiedź”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Panie Radny Tadych. Ja przytoczyłem ten przykład dlatego, że krążą te pisma. 

Pan dobrze o tym wie. Przychodziły interpelacje do Biura Rady. Tamta akurat nie przyszła do 

mnie, nie była zgłoszona. Nie robię z tego sensacji. Pan Burmistrz to pismo otrzymał. (...) 

Pan zatytułował interpelacja. Pan Łukasz, który pracuje w Biurze Rady, ma obowiązek 

wprowadzać” interpelacje do Biuletynu Informacji Publicznej.  

Kontynuował: „Kto pierwszy zrobił ja nie wiem. To się na pewno tam ukazało, a ta, którą Pan 

drugi raz tą odpowiedź udzielił na Pana Burmistrza. Napisał Pan znowuż interpelacja, gdzie to 

w ogóle nie jest interpelacja. To jest odpowiedź na odpowiedź. Tam w ogóle nie ma żadnego 

pytania. I zanim ja zdążyłem sprawdzić drogę prawną, upewnić się, to wszystko już huczało 
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w mieście, bo na facebooku się pokazało i o to mam pretensje, bo niczego nie ukryjemy, 

wszystko jest jawne i do pokazania”.  

Następnie Pan Przewodniczący Antoni Kapeja poinformował: „Prezydium to jest taka nasza 

wewnętrzna, umowna sprawa. To nie widnieje tak jak Pan powiedział i się z tym zgadzam”.  

Oznajmił: „Dlaczego było nas kilku, a nie wielu. Cały czas mamy pandemię. Cały czas mamy 

ograniczenia spotykania się tu na miejscu. (...)  Sesja o tych oświadczeniach majątkowych, 

które miały swój wymóg i chciałem to zrobić, postanowiłem zrobić stacjonarną, normalną 

sesję. A tak w jakikolwiek sposób idzie to robię wszystko, żeby nie kontaktować się, nie 

narażać. (...) Każdy ma jeden głos i chodziło o to nam, żebyśmy porozmawiali w dyskusji  

z kilkoma radnymi. Ja mówię - kogo ? Wybiorę jednego. Skrzywdzę. Dlatego postanowiłem 

zaprosić Przewodniczących Stałych Komisji. Porozmawialiśmy, a mimo wszystko każdy 

radny na to będzie miał wpływ, bo będzie głosowanie i nie chodziło o dyskryminację, ale ja 

też umiem wyciągać z tego wnioski. Jeśli taka wola będzie, mogę zapraszać nawet co tydzień 

czy dwa tygodnie, bo ja tak jestem prawie codziennie w urzędzie”.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Dostrzegł potrzebę konsultowania różnych spraw z radnymi. Oznajmił: „Coraz więcej decyzji 

musimy podejmować i coraz więcej potem jest kontrowersji i chcę tego uniknąć.  

W poniedziałek będziemy na ten temat rozmawiali. Musimy coś ustalić. Ja jestem w pracy 

cały czas właściwie i dysponuje zawsze czasem”. 

Powiedział: „Chcę już teraz konsultacji, bo parę razy (…) było dużo nieporozumień,  

a mamy taki boom inwestycyjny, że po prostu musimy ze sobą na bieżąco rozmawiać. Nie 

jesteśmy w stanie dochodzić do porozumienia spotykając się przed sesją na komisji czy na 

sesji. To już jest niemożliwe. (...) Charakter pracy się zmienił i ja oczekuję ścisłej 

współpracy”. 

Burmistrz Łobżenicy zwrócił się do radnego Aleksandra Tadycha: „Wie Pan dobrze, że jest 

ustawa o zamówieniach publicznych. Nie mam żadnego wpływu na to kto wygra i gdzie 

kupuje materiały. Wiem o czym Pan mówi. O naszych podmiotach gospodarczych, które mają 

swoje tutaj hurtownie, półhurtownie czy sklepy i myślę, że sam fakt, że takie rzeczy 

inwestycyjne się na terenie gminy dzieją, to one w jakiś sposób na pewno również nakręcają 

koniunkturę miejscowym podmiotom”. 

Następnie Pan Burmistrz nawiązał do tematu zaśmiecania poboczy dróg. Poinformował:  

„To wszystko zgłosiliśmy do Powiatu. Powiat to wie, gdzie, w jakich miejscach, co leży. Ja 

sprzątać tego nie mogę, więc tego nie robimy”. 
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Poruszył kwestię prac związanych ze ścieżką na Osiedle Leśne. Oznajmił: „Pamiętamy o tym 

i chcielibyśmy tak zrobić, żeby czasami się tam w błocie potem nie trudził wykonawca, bo ten 

teren jest ciężki. Spróbujemy jak najszybciej przystąpić jak tylko (...) damy radę w sensie 

fizycznym po prostu, bo jesteśmy zawaleni robotą. Wiem, że Panu na tym zależy. Mi też”. 

W dalszej części wypowiedzi Burmistrz Łobżenicy powiedział: „Remiza. Dowiemy się. Czy 

są jakieś plany związane z  tymi sprawami gazu i powiadomię Pana o tym, bo to ma ścisły 

związek”.  

Pan Burmistrz zaproponował również zorganizowanie spotkania w sprawie tzw. mostu  

…     *. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał o planowane prace na drogach powiatowych na terenie gminy Łobżenica. Zwrócił 

uwagę na zły stan chodnika na ul. Ks. Raczkowskiego.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Jestem prawie codziennie w kontakcie z Panem Dyrektorem Bąkiem. Pan 

Dyrektor ma przygotowaną koncepcję dla każdej gminy w sensie nakładek, chodników. Od 

kilku dni próbuję się dostać do Starosty, żeby to omówić”. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że jest gotowa dokumentacja na chodnik po drugiej 

stronie ul. Złotowskiej. Szacunkowy koszt tego zadania to 240 tys. zł. W budżecie Gminy na 

współpracę z Powiatem Pilskim zabezpieczono kwotę 100 tys. zł. Powiedział, że niewiadomo 

czy zostanie wykonany cały zakres inwestycji czy tylko połowa. Pan Burmistrz kontynuował: 

„Myślę, że w najbliższym tygodniu się dowiemy. Jest też mowa o nakładkach i propozycja 

dyrektora jest taka, że Trzeboń dalej w kierunku Liszkowa. Drugi obszar to jest Dębno - 

Dziunin do końca i trzeci obszar to jest (...) od skrzyżowania w Walentynowie ta prosta do 

krzyżówki na Złotów”. 

Burmistrz Łobżenicy zwrócił uwagę na zły stan drogi powiatowej z Dźwierszna Małego do 

Witrogoszczy. Oznajmił, że według posiadanych informacji radni rozmawiają o moście  

w Kościerzynie Małym. Radny Krzysztof Matejek dostrzega potrzebę budowy chodnika  

z Dębna do Dziunina. Dodał: „Decyzji nie ma póki co żadnych, natomiast cały wykaz 

naszych potrzeb zaczynając od Raczkowskiego powiat i radni powiatowi otrzymali chyba 

kilka razy. (...) Nie będę tego powielał, bo nic się nie zadziało od tego czasu w sensie tego, że 

coś nowego przybyło i zmieniają się nasze priorytety. Nie zmieniają się”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zwrócił uwagę na zły stan drogi powiatowej prowadzącej do miejscowości Piesno. 

Poinformował, że droga ta ma szerokość 3,7-3,8 m. Oznajmił, że pobocza są „połamane”. 

Powiedział, że radni powiatowi powinni się przejechać po drogach, których zarządcą jest 

Powiat, oraz lobbować te odcinki, które są najgorsze. 

Przewodniczący Rady Miejskiej kontynuował: „To, że Pan Burmistrz mówi, że w pierwszym, 

drugim wariancie, trzecim wariancie, to ja mam świadomość przy wydatkach powiatowych to 

co było wcześniej już mówione, ten trzeci wariant to będzie albo poza naszą kadencją albo 

pod koniec, za dwa, za trzy lata, bo tyle co już zrobili i będą mówić, że nie mają pieniędzy,  

a problem pozostaje”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Czesław Malak 

Poruszył kwestię drogi powiatowej Witrogoszcz-Dźwierszno. Zapytał również, co  

z chodnikiem przy drodze wojewódzkiej nr 242 w Dźwiersznie Wielkim. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że ostatnio rozmawialiśmy z Radnym Sejmiku Województwa Panem 

Jarosławem Maciejewskim. Oznajmił: „Jest ten temat znany. Mamy się uzbroić w cierpliwość 

i najchętniej, żeby to było zrobione całe, już nie dzielone na odcinki. (...) WZDW zbiera 

pieniądze, żeby podokańczać. Chodzi o grube rzeczy, obwodnice. Tam po prostu mają duże 

niedobory, ale ten temat wszyscy radni sejmiku z naszego terenu znają i wszyscy tego tematu 

pilnują”. 

Następnie Pan Burmistrz powiedział, że „jesteśmy po przetargu na gruz, mamy sporo tego 

gruzu w tym roku zakupione”. Poinformował, że równiarka rozpoczęła już prace na drogach  

i na pewno trafi do każdego sołectwa. Dodał: „Chciałbym, żeby jeździła od rana do wieczora, 

a nie, że zjeżdża o 15:00, bo niewiele zrobi”. 
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Ad. 40 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:53 zakończył obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk       (-) Antoni Kapeja 

 

* Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września  

2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2020 r. poz. 2176) oraz art. 24 ust. 1 

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia  27 kwietnia 2016 r. 

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE 

(ogólne rozporządzenie o ochronie danych) - Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej - 

4.5.2016 L 119/1. 

 


